
Referat af generalforsamling for grundejerforeningen 
Hørningparken 

 
Generalforsamlingen blev afholdt den 6. marts 2012 kl. 19.30 på Hørning Sognegård, 
Nørre Allé 4, 8362 Hørning.  
 
Dagsordnen for generalforsamlingen var som følger: 
 

1. Valg af dirigent. 
- Mads Binderup blev valgt som dirigent og Peter Aagaard var referent. 

 
2. Bestyrelsens beretning om foreningens virke i det forløbne år. 

- Der er kommet ny hjemmeside og der opfordres til at man besøger den og 
tilmelder sin mailadresse. Besøg www.hoerningparken.dk  

- Peter og Claus gennemgik færdiggørelsen af de grønne arealer. Status er PT 
således: 

Støjvolden er afleveret og der er afholdt 1. års gennemgang uden 
mangler. Støjvolden bliver ukrudtbekæmpet til foråret. 
ØA er afleveret og der er holdt 1. års gennemgang. Der er stadig mange 
mangler, primært grønne områder. Disse mangler forventes udbedret så 
snart vejret tillader det. 
VA er afleveret, men stadig en del mangler. Disse mangler forventes 
udbedret så snart vejret tillader det. 
Generelt er alt afleveret og alle mangler bør være registreret. Det har 
været en kamp, at få udstykker til at komme til det nuværende niveau og 
det forventes ikke at ændre sig i færdiggørelsen! 
 

3. Forelæggelse af regnskab for det forgangne år  
- Frank gennemgik regnskabet og kunne konstatere at det stemte. 
- Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen 
 

4. Behandling af indkomne forslag 
a. Legepladsudvalget og bestyrelsen fremlægger forslag om legeplads. 
- Lars præsenterede forslaget og kunne fortælle at man har været i dialog med 

grundejerforeningen på skovgårdsvej vedr. brug at deres arealer. Der er 
foretaget ændringer for at imødekomme deres ønsker! 

- Man forventer at gå videre med leverandøren Tress, og det vil være en 
totalentreprise til en pris på ca. 380.000 kr. 

- Efterfølgende blev følgende diskuteret: 
Undersøg grundejerforeningen Skovsgårdsvej, som åbenbart også har en 
ny legeplads på vej. 
Der bør søges støtte fra fonde. 
En forventet levetid på minimum 15 år. 
Der skal i fremtiden afsættes et beløb til vedligehold. 
Den endelige orientering af de forskellige aktiviteter på legepladsen ikke 
på plads endnu. Sker først ved endelig projektering. 
Legepladsudvalget skulle undersøge muligheden for at hyre Tress til at 
lave service på legepladsen 
Man skal sikre, at der er styr på det juridiske, inkl. diverse tilsyn og 
forsikringer. 
De resterende grønne områder blev desuden drøftet og der var bl.a. 
forslag til borde/bænke, kælkebakke mv. Legepladsudvalget kunne 
fortælle at man havde valgt at prioritere det store område i første 
omgang. 



5. Budget for det kommende år, herunder fastsættelse af kontingent. 
- Forslaget til fartdæmpning blev fremlagt. Det man vil starte med er tre steder 

på VA. Det forventes også at bomme ved cykelsti og skiltning vil indgå i 
projektet. 

- Bestyrelsen undersøger muligheden for at indføre et indmeldelsesgebyr for de 
kommende beboere i de ulige numre på VA. 

- For ikke at risikere at dræne kontoen fuldstændigt blev det foreslået at hæve 
kontingentet for 2012 til 2500 kr. men dette blev ikke vedtaget. 

- Budgettet blev vedtaget, med et kontingent for 2012 på 2000 kr. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 
- Lene Bleeker Pedersen, Mette Thøgersen, Mads Binderup, Lars Hougaard, 

Frank Elbek og Peter Aagaard blev valgt til bestyrelsen. Bestyrelsen 
konstituerer sig ved førstkommende bestyrelsesmøde 

- Oluf Hiltmar og Jan Engedal blev genvalgt som suppleanter 
7. Valg af revisor  

- Karsten Holm Andersen blev genvalgt som revisor. 
8. Eventuelt  

- Der blev appelleret til at Campingvogne ikke må henstilles på fællesarealer. 
- Der blev appelleret til at hundeejere ”samler op efter sig”. Bestyrelsen 

udersøger hvad det vil koste at købe og drifte standere med poser hertil 
- Det undersøges igen hvad belægning på grussti på ØA vil koste. Evt. kan det 

indgå i entreprisen med fartdæmpning. 
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